

# Referat från höstens distriktsmöte

Lördag den 12:e November, senare på året än vad jag någonsin varit med om, blev det äntligen dags för höstens distriktsmöte . Jag vet inte orsaken till det sena datumet, men troligen har flera tänkta arrangörer fått förhinder så till slut hamnade mötet i Lindesberg. Det var ju en utmärkt plats för oss som bara fick knappt fem mil dit, d.v.s. om man kunnat åka fågelvägen. Längs den krokiga bilvägen över Gyttorp blir det snarare sex och en halv.

När vi anlände till Lindeskolan kom endast ett lätt duggregn, men frampå dagen tilltog detta så det var skönt att sitta inomhus och snacka istället, och mycket snack blev det. Hans, SM4LWJ, Vice ordförande i Lindesbergs radioklubb, var den som hälsade alla välkomna till dagens möte där ett 30-tal amatörer mött upp. En vanlig besöks-siffra får man säga och endast de mest avlägsna hörnen i norra änden av distriktet var dåligt representerade.

Efter en kort inledning valdes Andreas, SM4VZK, vår distriktsledare till ordförande för mötet, och SM4EPR, Mats till sekreterare. Mötet började så med ett kort referat av vad som hände på vårens distriktsmöte i Örebro och ett litet referat från SSAs styrelsemöte i Maj.

Samma dag som Distriktsmötet hölls var det också styrelsemöte i SSA så för en gångs skull fanns en aktuell dagordning från ett sådant att tillgå. Denna fick därför stort utrymme under dagen. Det var många frågor som var uppe till diskussion, men följande har jag bedömt som av större allmänintresse:

- Det finns ett förslag på att reservera medel i budgeten för att driva processer mot företag som tillverkar produkter som stör. Inget beslut togs, men det kändes som om Distriktsmötet tyckte det var ett bra förslag att försöka sätta åt tillverkarna istället för enskilda konsumenter.

- En av medlemmarna i distriktet, SM4BNJ, har lämnat in ett förslag att SSA köper en fastighet (gärna utanför SM0) och skapar ett amatörradios hus. Inget beslut togs, men diskussionen, eller snarare frånvaron av den kan nog tolkas som att de flesta tyckte det var ett orealistiskt förslag.

- Vid ett tidigare styrelsemöte inrättade SSA en ledningsgrupp bestående av fyra personer som fått beslutsrätt delegerad av övriga styrelseledamöter. Nu skall frågan diskuteras eftersom en förutsättning för detta delegerande var att stor öppenhet visades mot övriga styrelsen och enligt Andreas finns brister i detta. Avsikten var ju att minska SSA:s kostnader för styrelsemöten men detta får naturligtvis inte ske genom att möjligheten till insyn och demokratisk påverkan försvinner.

- Man skall diskutera möjligheten att etablera ett formellt forum till kontakter med PTS som komplement till de informella kontakter som finns idag. Under diskussionen runt detta kom som vanligt ett antal spektrumfrågor upp. Till exempel tillgången till 7,1-7,2 MHz och 50MHz bandet. Trots att det egentligen inte hörde dit kunde Andreas ge besked om vad status var i dessa frågor.

Efter att dagordningen penetrerats kom en rapport från distriktsvalberedningen som efter mycket arbete lyckats övertala SM4HBG, Rolf att ställa upp som kandidat till distriktsledare för 2006 och 2007. Tydligt är det så att det blir stor styrelserotation nästa år. Eftersom det är jämnt år är det också distriktsledarna i SM0, SM2, SM4 och SM6 som skall väljas. Samtliga nuvarande har tydligt fransagt sig omval. Dessutom avgår nuvarande ordföranden efter bara ett år vid rodret. Jag tror det var ytterligare någon person som skulle pensionera sig så det blir ett rejält omtag. SM4EFW, Gunnar undrade hur detta skulle fungera och det är väl inte utan att man funderar. I en så stor förening är ju en viss kontinuitet önskvärd vad gäller styrelse och nu blir det alltså mer än hälften av ledamöterna som byts ut.

När detta var avklarat drog sig klockan mot 12 och SM4VZK och SM4UNJ önskade sig ett snabbt avslut så att de kunde avvika mot styrelsemötet. Rapporten från klubbarna fick därför dras av SM4EPR. Representanter för 13 klubbar gav sig till kända och även om några som vanligt rapporterade om problem med lokaler så kändes det positivt och många rapporterade om kursverksamhet och nyrekrytering. Med detta avslutades också själva distriktsmötet och andra aktiviteter vidtog.

SM4BNJ intog nu podiet och drog en halvtimmeslång information om det räv/rävsaxprojekt som man drivit i SK4EA's regi. Projek-

tet har tidigare presenterats i QTC, men nu fick vi se prylarna i verkligheten också. Byggsatser finns att köpa för den som vill ge sig på bygget, även om man just nu hade problem med leveranser av lådor som man tvingats köpa från Tyskland då ingen svensk leverantör hittats.

Efter detta var det nya föredragshållare, nämligen SM4FZW, Eilert och SM4EPR, Mats som berättade om deras sommar-turné i södra Tyskland, Lichtenstein och Schweiz. Många bilder med antenner blev det. Givetvis var den stora magneten som dragit dom söderut Mässan Ham-Radio i Friedrichshafen, och när dom visade bilder därifrån kände jag igen många vyer och det var väl inte utan att man fick god lust att åka dit igen. Det är ju nu drygt två år sedan jag själv var där och nötte fötterna runt dignande bord av bra-å-ha prylar. Mats och Eilert hade dock inte den stora "fördelen" av att flyga och därmed en naturlig viktbegränsning för inhandlat godis. Märkligt nog såg det ändå inte ut som om de köpt en enda mikrovågspryl.

*SM4RPQ*